

Neue Werkstätten  
Nuove Officine  
New Workshops

# START

[www.unibz.it/design-art](http://www.unibz.it/design-art)





# START

**Start** in unsere neuen, unterirdischen Werkstätten. Unter den Füßen der Bozner können wir jetzt filmen, sägen, fotografieren, schweißen, drucken, fräsen und nachdenken. Design ist das Zusammenspiel vieler Techniken und Disziplinen. Unsere neuen Werkstätten bieten uns optimale Bedingungen, in diesem Sinne zu lernen, experimentieren und forschen. Mitten in Bozen erfinden wir das Design für morgen. **Fakultät für Design und Künste, Freie Universität Bozen, Italien**

## Opening of the new workshops 28.9.2010

- 18:00 Opening ceremony
- 20:00 Transart- Event: The Prompt · Tableaux Vivants
- 22:00 Transart Unibz Clubbing

Faculty of Design and Art  
Free University of Bozen · Bolzano, Italy  
[www.unibz.it/design-art](http://www.unibz.it/design-art)

**Start:** assalto alle nuove officine! D'ora in poi possiamo filmare, trapanare, fotografare, saldare, stampare, fresare e riflettere nelle nuove officine sotterrane. Il design è la combinazione di diverse tecniche e discipline e le nostre nuove officine ci offrono condizioni ottimali per studiare, sperimentare e fare ricerca. Pen-

siamo al design del domani nel cuore di Bolzano.

**Facoltà di Design e Arti, Libera Università di Bolzano, Italia**

**Start** in our new, underground workshops. Beneath the city we can now film, cut, photograph, weld, print, mill and think. Design is the interaction of numerous techniques and disciplines: our new workshops provide optimum conditions for us to learn, to experiment and to research. We are creating the design of tomorrow right in the heart of Bolzano. **Faculty of Design and Art, Free University of Bozen · Bolzano, Italy**